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Vea, den 14.07.20 

 

Vedr. arbeidstøy i helse- og omsorgstjenestene 

 
Hovedtillitsvalgt for fysioterapeutene er på ferie, så jeg sendte som avtalt mail til alle 

i fysio- ergoterapitjenesten, samt mine medlemmer som er berørt av dette i andre 

virksomheter. 

Det er tydelig ferietid og folk er travle, så dessverre begrenset med tilbakemeldinger 

jeg har fått, men her kommer en oversikt over det jeg har mottatt. 

 

Ansatte, fysio-og ergoterapitjenesten: 

 

 Hjelpemiddellager: 

- Har fått vernesko, bukse og jakke så ikke behov for ytterligere 

arbeidsklær.  

 

 Fysio- og ergoterapeuter: 

- De fleste er godt fornøyd med ordningen vi har nå med å bruke 

private klær og da få klesgodtgjørelse for det. Ønskelig å fortsette 

slik som nå og at vi selv ordner det vi trenger ut fra kompensasjonen 

vi får. 

- Noen er også i utgangspunktet fornøyd med dagens ordning, men 

ønsker i tillegg tilgang til arbeidsklær som kan brukes på 

hjemmebesøk hvor det er unormalt skitten, både i selve hjemmet og 

bruker selv.  

- En ansatt mener det er behov for arbeidstøy når man er hjemme hos 

brukere og på institusjon, og dette primært som et ledd i å 

forebygge spredning av smitte. I den forbindelse mener den ansatte 

at vask av arbeidsklær må foregå på vaskeri og ikke dra skitne klær 

hjem. 

-  I stell- og treningssituasjoner på sykehjem har vi tilgang til 

uniformene som brukes der. 

- Vet at arbeidstøy, jf. særavtale 1002 og arbeidstøy som verneutstyr 

mot smitte er to ulike ting, men her kommer kort info om vår 

ordning i fysio- ergoterapitjenesten i forbindelse med smitte. 

Vi har en avtale med Solstein hvor de har laget 10 sett med arbeidstøy som 

vi har liggende og som kan brukes av den som skal inn til / ha nærkontakt 

med en som har påvist smitte. Dette skal brukes oppå vanlige klær, men 
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under engangs smittevernsutstyr og at en da skifter til vanlige klær før en 

går videre til annen bruker/ hus uten smitte. Solstein vasker det brukte. 

 

Ergoterapeuter ansatt i andre virksomheter: 

 

 Hjemmetjenesten, fast i hjemmet til en bruker (turnus): 

- Mitt medlem forholder seg til kun en bruker og skal dermed ikke 

inn og ut av flere ulike hjem som andre i hjemmetjenesten. 

- Er godt fornøyd med dagens ordning med å bruke egne klær og 

få godtgjørelse for det.  

- Har tilgang til stellefrakk v/ behov. 

- Har meget varierte arbeidsoppgaver og er bl.a. mye ute, og 

ønsker derfor ikke arbeidsklær. Det vil ikke være noen god og 

hensiktsmessig løsning for bruker og ansatte. 

- Ønsker å fortsette med dagens ordning. 

 

 Dagavdeling: 

- Mitt medlem er godt fornøyd med dagens ordning med å bruke 

egne klær og få godtgjørelse for det.  

- Er en del ute og ønsker da minst mulig «gap» mellom ansatte og 

brukere, og ser dermed på dagens ordning som mest 

hensiktsmessig løsning. 

- Har ønske om en fleecejakke eller lignende med kommunens 

logo om mulig, men utover det fortsette med dagens ordning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Med vennlig hilsen 
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_______________________________ 

Hanne H. Johansen 

HTV for Ergoterapeutene 

Tlf.: 52 81 21 71 / 91 19 26 08 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


